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Mesto Bratislava naďalej pokračuje v projekte električky zo Šafárikovho námestia na petržalskú Bosákovu
ulicu a do Janíkovho dvora, informoval splnomocnenec primátora pre dopravné systémy Tomáš Fabor.
Zároveň tak reagoval na otázku, či nezvažuje pozastaviť projekt po nedávnej kritike zo strany občianskej
iniciatívy Za ekologickú a efektívnu dopravu. „Hlavné mesto spolupracuje so Železnicami SR a
Bratislavským krajom na budovaní uceleného dopravného systému. Oba systémy – mestský aj železničný –
sa navzájom dopĺňajú, ale nenahrádzajú sa,“ argumentoval Fabor. „Dôkazom súladu je aj zmena
územného plánu v prospech železničného projektu na základe spoločného memoranda,“ konštatoval.
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